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Interpelacja

Szanowny Panie Burmistrzu,

Temat obwodnky Konstancina pojawia się od wielu lat, jednak nie jesteśmy nawet o krok bliżej do

jej powstania. Z tego powodu mieszkańcy terenów na których potencjalnie ma zostać wybudowana

obwodnica żyją w ciągłej niepewności. Najbardziej niepokoi brak informacji na temat kanalizacji.

Mieszkańcy wsi Cieciszew oczekują na jakakolwiek decyzję, nie starcza już powiedzenie, że kanalizacja

zostanie zrobiona jak będzie informacja o obwodnicy ponieważ w obecnej sytuacji możemy być

jeszcze przez wiele lat.

Zwracam się do Pana aby zmienić podejście do budowy kanalizacji w Cieciszewie i przyspieszyć

proces aby poprawić jakość życia naszych mieszkańców.

Z wyrazami szacunku,

Aleksandra Kostrzewska


